
 

Zápis   ze  zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce 

konaného dne 6.8.2015 v 19 hod 
 

1. Starosta přivítal zastupitele a hosty na zastupitelstvu obce Kostelec u Heřmanova Městce. 
 

       2. Starosta navrhl ověřovatele zápisu :  pana   J.Kudrnu, pana J. Limberského 

Zastupitelstvo obce k bodu č.2 návrh Na ověřovatele zápisu usnesení č. 44/2015 zastupitelstvo 
obce SCHVALUJE ověřovatele zápisu : pana  pana   F.Jablečníka, pana J. Škodného 
Hlasování:             pro  :  7          proti: 0         zdržuje : 0 
 
        3. Starosta seznámil  přítomné s programem   jednání  zastupitelstvo obce. / příloha č. 1/  

Zastupitelstvo obce k bodu č.3  usnesení č. 45/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE program 
jednání zastupitelstva obce. /příloha č. 1/ 
Hlasování :         pro  : 7         proti: 0         zdržuje : 0 
 

        4. Starosta seznámil členy zastupitelstva obce se Smlouvou o výkonu funkce OLH a činnosti 
revírníka v lese obce Kostelec u H.M. /příloha č. 2/.Výkon odborného lesního hospodáře a 
hajného bude vykonávat Luděk Jirků ,Ing. -Soudní znalec v oboru ekonomika odvětví ceny a 

odhady (lesní pozemky, lesní porosty a škody na lesních porostech), revírník Lesů ČR za 
cenu  800Kč za hektar na rok. 
   Pan Skyva ZO řekl, že s panem Ing. Jirků nesouhlasí, neboť pan Ing. Jirků je arogantní. 
Pan Limberský mu oponoval, že i manažeři jsou arogantní  a naopak jsou výbornými 
manažery  a on má zkušenost s panem Ing. Jirků  - odkupoval dříví od Lesů ČR a neprovedl 
vykácení zcela přesně, jak byli domluveni a pan Ing. Jirků  byl důsledný a on musel vše 
napravit. Pan Limberský při tom podotkl, že on se sice cítil dotčen, ale pokud by takto kopal 
pro obec, tak je to naopak přínosem pro obec. 
   Místostarostka Eva Jiráková měla na pana Skyvu dotaz, zda pan Ing. Jirků zdá má 
špatnou pověst neboť něco zpronevěřil? To pan Skyva nepotvrdil. Eva Jiráková komentovala 
-   má nejenom pověst, ale i z vlastní zkušenosti - pan Ing Jirků je precizní , důsledný  
puntičkář. Pan Skyva měl námiteku ,  že nebyl  osloven i někdo jiný. Místostarostka oslovila i 
jiné zájemce, o kterých byla přesvědčena , že by také tuto funkci vykonávali spolehlivě, ale ti  
pro svoji vytíženost neměli zájem, a proto na doporučení a reference oslovila pana Ing. Jirků, 
který souhlasil a zahájila s ním další jednání. Pan Skyva tvrdil, že nepotřebuje obec uzavírat 
smlouvu s lesním hospodářem , neboť můžeme mít lesního hospodáře přiděleného od MěÚ 
Chrudim a to bezplatně, tak nač ho platit. Místostarostka na to odpověděla, že on udělá jen 
to nejnutnější co je povinen a zkušenosti ostatních vesnic jsou takové, že pouze provádí 
metodickou činnost a neprovádí správcovství lesa(vyznačení probírky, mýtní těžby 
následnou kontrolu provedené práce, vyznačení samovýroby , kontrola pěstební činnosti a 

popř.vyřešení nápravy špatně provedené činnosti)  , a proto tato smlouva.  Pan Skyva měl 
námitky v tom smyslu – „že si ho sem nasadíme a už se ho nezbavíme“. Starosta vysvětlil, že 
ve smlouvě je to ošetřené tím , že v případě nespokojenosti s panem revírníkem je možno 
smlouvu ukončit buď ihned nebo do tří měsíců, následně citoval podmínky o odstoupení od 
smlouva ,ze smlouvy ZO předložené. 
  Členové ZO  chtěli ,aby se  oslovil někdo jiný ,ale pozměňovací návrh nikdo z nich nechtěl 

podat, a proto nechal starosta hlasovat ,jak je uvedeno v programu - Smlouva o výkonu 
funkce OLH a činnosti revírníka v lese obce Kostelec u H.M. /příloha č. 2/ 
 

http://www.evidenceznalcu.cz/obor-ekonomika-odvetvi-ceny-a-odhady
http://www.evidenceznalcu.cz/obor-ekonomika-odvetvi-ceny-a-odhady


Zastupitelstvo obce k bodu č.3  usnesení č. 46/2015 zastupitelstvo obce  SCHVALUJE -Smlouvu 
o výkonu funkce OLH a činnosti revírníka v lese obce Kostelec u H.M. /příloha č. 2/ 
Hlasování – pro     -  Ing. Lubomír Jankovský  
                                - Eva Jiráková 
                    - proti -  Jaroslav Kudrna 
                                -  František Jablečník 
                                -  Jiří Skokan 
                                -  Ing. Jan Limberský 
                  - zdrželi – Josef Škodný 

Zastupitelstvo obce k bodu č.3  usnesení č. 46/2015 zastupitelstvo obce  NESCHVÁLILO -
Smlouvu o výkonu funkce OLH a činnosti revírníka v lese obce Kostelec u H.M. /příloha č. 2/ 
 

    5.K bodu č. 4 -  Starosta seznámil zastupitelstvo obce se záměrem obce  – Dodatek č. 
2/2015 ke smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu v obci /příloha č. 3/. Vzhledem k tomu, že 
nebyly dotazy , po té nechal starosta hlasovat. 
k bodu č. 4 usnesení č.47 /2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Záměr obce – Dodatek č. 2/2015 ke smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu v obci /příloha č. 3/. 
Hlasování :    pro : 7                    proti:   0                      zdržuje : 0 

 
    5.K bodu č. 5 -  Starosta seznámil zastupitelstvo obce se smlouvou  – Dodatek č. 2/2015 ke 
smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu v obci /příloha č. 3/. Vzhledem k tomu, že nebyly 
dotazy, po té nechal starosta hlasovat. 
k bodu č. 4 usnesení č.48 /2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
záměrem obce  – Dodatek č. 2/2015 ke smlouvě č. 1/2012 o odvozu odpadu v obci /příloha č. 
4/. 
Hlasování :    pro : 7                    proti:   0                      zdržuje : 0 
 

    5.K bodu č. 4 -  Starosta seznámil zastupitelstvo obce se záměrem obce  – Záměr obce – 
odkoupení části pozemku p.p.č. 1178, 113/2, 116/4 díl a) a b) /příloha č. 5/.Starosta vysvětlil, 
o který pozemek se jedná./viz. Příloha č.5/.Oznámil zastupitelům, že se jedná ceně  
předběžně  150 Kč za metr čtvereční. Po té , co nebylo námitek vůči ceně a ani žádné jiné 
dotazy nechal hlasovat. 
K  bodu č. 7 usnesení č.49 /2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
– Záměr obce – odkoupení části pozemku p.p.č. 1178, 113/2, 116/4 díl a) a b) /příloha č. 5/ 
za cenu 150 Kč za metr čtvereční. 
Hlasování :    pro : 7                    proti:   0                      zdržuje : 0 

 
        6. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s rozpočtovým opatřením č.4/2015 a vzhledem 
k tomu, že nebyly dotazy, nechal hlasovat. 
K bodu č.8  usnesení č. 50/2015 zastupitelstvo obce  BERE NA VĚDOMÍ rozpočtové opatření 
č. 4/2015/příloha č.6/ pro :   7                   proti:   0                       zdržuje : 0 
 
         7. Starosta seznámil zastupitelstvo obce s Oznámením o zahájení územního řízení o 
dělení nebo scelování pozemků označených jako pozemková parcela parc.č.581/8 a 1166/11 
v katastrálním území Kostelec u Heřmanova Městce. /příloha č. 7/Neboť ZO nemělo námitek 
ani jiné dotazy, starosta nechal hlasovat. 
K bodu č.9  usnesení č. 51/2015 zastupitelstvo obce  BERE NA VĚDOMÍ : 



Oznámením o zahájení územního řízení o dělení nebo scelování pozemků označených jako 
pozemková parcela parc.č.581/8 a 1166/11 v katastrálním území Kostelec u Heřmanova 
Městce. /příloha č. 7/ 
                      pro :   7                   proti:   0                       zdržuje:  0 
 
         8. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se Informací o vyhlášení II. Výzvy k programu 
129 250 Mze. /příloha č. 9/ Vzhledem k tomu, že nebyly dotazy a po té nechal hlasovat. 
K bodu č.9  usnesení č. 52/2015 zastupitelstvo obce  BERE NA VĚDOMÍ : 
Informaci o vyhlášení II. Výzvy k programu 129 250 Mze. /příloha č. 9/ 
                      pro :   7                   proti:   0                       zdržuje:  0 
 
         9. Starosta seznámil zastupitelstvo obce se Smlouvou na pronájem nebytových prostor - 

část bývalého VÚ - za účelem uspořádání přípravy  a organizaci zdravotnického cvičení 

Rescue Maraton 2015. /příloha č. 10/. Vzhledem k tomu, že nebyly dotazy a po té nechal 
hlasovat.  
K bodu č.9  usnesení č. 53/2015 zastupitelstvo obce  BERE NA VĚDOMÍ : 
Smlouvy na pronájem nebytových prostor /příloha č. 10/ 
                      pro :   7                   proti:   0                       zdržuje:  0 
 
          9.  Starosta seznámil zastupitelstvo obce s nákupem kancelářských židlí. Jedná se o 20 
židlí do knihovny a zasedací místnosti za cenu 613,00Kč/ 1ks. Vzhledem k tomu, že nebyly 
dotazy ani námitky,  nechal hlasovat.  
K bodu č.9  usnesení č. 54/2015 zastupitelstvo obce SCHVALUJE : 
Nákup židlí – 20 ks po 613Kč/ 1ks . 
                      pro :   7                   proti:   0                       zdržuje:  0 
 
       10. K bodu č. 9 - Starosta obce informoval ZO o jednání s panem děkanem o spolupráci 
údržby valů u kostela. Obec by se starala o údržbu (sekání) valů za úplatu 15 000,00-
20 000,00Kč. 
       11. K bodu č.9 – Starosta seznámil ZO s technickým stavem traktůrku na sekání veřejné 
zeleně a navrhl nákup nového traktůrku na sekání. 
Také seznámil ZO se skutečností, že obec je povinna sekat příkopy v katastru obce, kdy 
náklady na jedno sekání jsou nyní cca 9 000Kč, sekání je třeba provést většinou 3krát do 
roka. Upozornil na skutečnost, vzhledem k tomu, že obec vlastní traktor a při koupi sečky za 
traktor při ceně 60tis.-80tis.Kč by se určitě obci tato investice vyplatila. ZO obce souhlasili. 
     12. K bodu č. 9 pan Škodný měl dotaz, zda se bude čerpat voda z potoka  při hasičských 
závodech - Memorial Fr. Krále, vzhledem k tomu že je zákaz nakládání s povrchovými 
vodami. Pan Jablečník mu odpověděl, že se to nyní řeší, že by se přivezla voda v cisterně. 
    13. Pan Jakymzcuk měl dotaz, jestli se řeší silniční značení, o které žádal pan Ofner. 
Starosta řekl, že se čeká na vyjádření Policie ČR, neboť žádost byla podána. 
 
 
Zapsala: Eva Jiráková 
Ověřovatel zápisu  :   Jaroslav Kudrna 
                                          Jan Limberský                                                                     
 
                                                                                                            Starosta  
                                                                                                Ing. Lubomír Jankovský 



 
 
 
 


